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Geachte heer, mevrouw, 

Met deze brief wil ik u informeren over de stand van zaken van de nog 
openstaande punten op de LTA. 

2013-146 Nadere uitwerking decentralisaties (naar aanleiding van 
voortgang Wmo, doelgroep dementerenden). 
Uw raad heeft het college gevraagd om bij de uitwerking van 
de decentralisatie AWBZ naar Wmo specifiek aandacht te 
geven aan de doelgroep dementerenden. In September sturen 
we u een brief, met data en momenten waarop we u informeren 
over de decentralisaties en de nadere uitwerking ervan. Hierin 
nemen we ook de doelgroep dementerenden mee. 

2013-320 Informatie over besluitvormingsprocedure voor OOGO 
(i.kkv. passend onderwijs) 
Het onderwijs heeft bij de gemeenten in de provincie er op 
aangedrongen om de ondersteuningsplannen met de gemeenten 
op een efficiente manier te bespreken, en niet per gemeente 
apart. Via de provinciale Stuurgroep .Jeugd, waarin we in het 
kader van de transitie Jeugdzorg als gezamenlijke gemeenten 
overieggen, bespreken we dp dit moment hoe we het 'op 
overeenstemming gericht ovMeg iiiet het onderwijsveld' het 
best kunnen organiseren. Op basis vaii die uitkomst besluiten 
we als college over de te voigen procedure. We verwachten u 
medio november daarover tdkiiimefi'iriformeren. 
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2013-328 Bij brief van 14 mei 2013 hebben wij u aangegeven dat (in 
verband met beleid en contractering huishoudelijke hulp) de 
verordening, het besluit en het verstrekkingenboek aangepast 
moet worden. Gemeld is dat dit november 2013 in de raad zou 
worden behandeld. Daarbij is ook gemeld dat het college na 
afronding van de contractering de raad informeert over de 
gunning. 

Nader onderzoek heeft uitgewezen dat de Wmo-verordening en 
-verstrekkingenboek niet aangepast hoeven te worden. Wel 
kunt u een gewijzigd besluit tegemoet zien in december 2013. 
De uitslag over de gvmning ontvangt u ook in de maand 
december. 

2013-274 Evaluatie Verwijsindex jeugdzorg 
We hadden verwacht u in September te kuimen informeren 
over de evaluatie en de aanbevelingen t.a.v. Zorg voor Jeugd. 
We zijn echter afhankelijk van de provinciale besluitvorming. 
We verwachten u in november te kunnen informeren over de 
evaluatie en de gezamenlijke lijn van hoe we verdergaan met 
Zorg voor Jeugd. 

2013-6 Evaluatie vangnetregeling t.g.v. afschaffen schoolzwemmen. 
De evaluatie staat voor het derde kwartaal op de LTA. 
Momenteel vindt de gegevensverzameling hiervoor plaats. We 
verwachten u in december te kunnen informeren over de 
evaluatie. 

2013-386 Reactie VNG op brief generaal kinderpardon (op de LTA raad 
voor 4 September). In de commissievergadering van 8 mei 
heeft de heer Van der Veen van de fractie Groen Links in de 
rondvraag twee punten aan de orde gesteld. 

1) De VNG heeft een brief aan de minister gestuurd waarin de 
naturalisatieproblematiek van pardonners aan de orde wordt 
gesteld. Heeft de minister daarop gereageerd? 
In oktober 2012 is dit in een algemene brief aan minister Leers 
aan de orde gesteld. Tussen 2007 en nu zijn de regels voor 
naturalisatie aangescherpt. Aan mensen met regulier verblijf 
wordt sinds de wijzigingen de verplichting opgelegd originele 
documenten te overleggen bij de naturalisatieaanvraag. Echter, 
voor pardonners geldt evenzeer dat zij veelal niet in de 
gelegenheid zijn in het land van herkomst de vereiste 
documenten te gaan halen. Zij hebben immers wel degelijk een 
asielachtergrond, ook al hebben zij in Nederland alleen regulier 
verblijf 
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De pardonners die het betreft zijn als het ware de dupe van 
tussentijds aangescherpte naturalisatieregels. Gemeenten 
roepen op om de eisen voor deze groep te laten vervallen, zoals 
dit ook geldt voor andere asielzoekers die een vergunning 
hebben gekregen. Hierop heeft minister Leers in mondeling 
overleg afwijzend gereageerd. Dit afwijzende standpunt is later 
door staatssecretaris Teeven herhaald. We zullen dit punt 
opnieuw bij de VNG aan de orde stellen. 

2) Zijn er knelpunten kinderpardon bekend? Deze kunnen 
gemeld worden bij de VNG. Wat is de stand van zaken? 
In een brief van februari 2013 vraagt de VNG aandacht voor de 
positie van kinderen die buiten de Rijksopvang in gemeenten 
verbleven en daardoor mogelijk buiten de regeling vallen. De 
staatssecretaris heeft toegezegd hier soepel mee om te zullen 
gaan. Eventuele knelpunten kunnen via de VNG bij de staats
secretaris aan de orde worden gesteld. In onze gemeente weten 
we van negen aanvragen kinderpardon. Op twee aanvragen is 
positief beslist. De andere aanvragen zijn in behandeling. De 
IND streeft emaar in September alle aanvragen behandeld te 
hebben. Naar verwachting zal er begin oktober een overzicht 
zijn van de beslissingen t.a.v. de Groningse aanvragen. Er zijn 
in de gemeente Groningen geen knelpunten bekend. Als er zich 
knelpunten voordoen melden we die bij de VNG. 

Mededeling: 
Opheffing samenwerkingsverband 22 Antillianengemeenten 
Een groot aantal jaren heeft de gemeente Groningen met 21 
andere gemeenten deelgenomen aan het 
Samenwerkingsverband Antillianengemeenten (22AG). 
De voorzitter, burgemeester Aboutaleb van Rotterdam, stelde 
dit voorjaar vast dat in toenemende mate bestuurders hun 
ambtenaren afvaardigen, er vaak een lage opkomst is, 
bewindslieden vaak niet aanwezig zijn en de gemeente 
Amsterdam zich terug heeft teruggetrokken uit het overleg. 
Daarom heeft hij aan het samenwerkingsverband de vraag 
gesteld of gemeenten wilden blijven deelnemen aan het 
overleg. Hierop hebben 10 gemeenten positief gereageerd, de 
overige gemeenten hebben zich teruggetrokken. Dit heeft 
geresulteerd in het voorstel om het overleg op te heffen. 
Burgemeester Aboutaleb heeft dit per brief van 10 juli j l . aan 
mij meegedeeld. Als gemeente Groningen waren 
wij overigens voor het voortzetten van het 
samenwerkingsverband. 
De problemen binnen de Antilliaanse gemeenschap zijn voor 
ons genoeg reden om als Antillianengemeenten onderiing 
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afstemming te blijven zoeken over de wijze waarop wij deze 
problemen kunnen pareren. 

Mocht er aanleiding voor zijn, dan zullen we in de toekomst 
een beroep doen op het netwerk dat in de afgelopen jaren is 
opgebouwd. 

Ik vertrouvXerop u hiermee yoldoemie te hebbeî ^geiffiformeerd 
V 

Met -mendel^ke^^eC^ 
Jannie yjss£ 


